
بق  ســا جــم  مها خلیلــی  محســن 
پرسپولیس در رابطه با حضور مهاجمان 
جدیــد و شــرایط خــط حملــه فعلــی 
پرســپولیس بــه ایــران ورزشــی گفــت: 
»پرســپولیس نیــاز بــه تقویت داشــت و 
شــرایط ایــن تیــم در فصــل گذشــته بــه 
گونــه ای بــود کــه مانند همیشــه زهردار 
نبــود و از آنجــا که لیگ مــان از فقر گلزن 
رنــج می بــرد مجبوریــم بــه مهاجمــان 
خراجــی روی بیاوریــم، بــه همیــن دلیل 

هــم باشــگاه درصــدد جــذب مهاجــم 
خارجــی اســت. البتــه ایــن بــه آن معنــا 
نیســت کــه پاکــدل و عبــدی مهاجمــان 
ضعیفــی بودنــد امــا شــاید زمــان لازم و 
تمرکز لازم را نداشتند. با وجود این برای 
فصل آتی با داشــتن بهترین پاســورها و 
بازیکنانی مانند سعید صادقی و مهدی 
ترابــی و هافبک هــا، همچنین بازیکنان 
گلســازی کــه در پرســپولیس حضــور 
دارنــد قطعــاً خــط حملــه ایــن تیــم هــم 
شرایط خوبی پیدا خواهد کرد و مشکل 
گلزنی هم حل خواهد شــد و ان شاءالله 
پرســپولیس خــط حملــه آتشــینی پیــدا 

خواهــد کــرد.«
مدیــر تیم های پایه پرســپولیس در ادامه 
در رابطــه بــا تغییرات زیاد در پرســپولیس 
افــزود: »تغییــرات زیاد در هر تیم تمرکز را 
بــه هم می ریزد اما از آنجا که پرســپولیس 
فصل قبل قهرمان نشــد کادر فنی دســت 
بــه تغییرات زیادی در جمــع بازیکنان زد، 
مســأله ای کــه امیدواریــم روزهــای خوبی 
را پیــش روی پرســپولیس و هوادارانــش 

قــرار دهد.«
خلیلی در رابطه با حضور بدنســاز و مربی 
گلرهای جدید خارجی در پرســپولیس نیز 
خاطرنشــان ســاخت: »با حضــور دو عضو 

خارجــی به جمــع کادر فنی نگرش و تفکر 
جدیــد و تــازه ای وارد مســائل فنــی تیــم 
خواهــد شــد کــه ایــن مســأله هــم در نوع 
خــود تأثیــر خــودش را خواهــد گذاشــت و 

بایــد آن را بــه فــال نیــک گرفت.«
مهاجــم ســابق پرســپولیس در پایــان در 
رابطه با شــرایط خــودش نیز گفت: »برای 
ســومین بــار مجبــور شــدم زانــوی چپــم را 
بــه دلیل عفونــت مورد عمــل جراحی قرار 
دهــم کــه خوشــبختانه ایــن مشــکل هــم 
برطــرف شــده و خوشــبختانه بــا عصــا راه 
مــی روم و از چنــد روز دیگــر بــدون عصــا و 

مشــکل خاصــی راه خواهــم رفــت.«

شریفی: با همه وجود در چند پست برای پرسپولیس بازی کردم

 هواداران پرسپولیس
همیشه در قلبم هستند

محمــد شــریفی هافبــک بوشــهری کــه از پرســپولیس بــه تیــم نســاجی پیوســته، خاطــرات حضــور در جمع سرخپوشــان را مــرور می کنــد و امیدوار اســت فصل خوبــی را در تیم 
شــمالی کشــورمان ســپری کند. ایــن گفت و گــو را بخوانید:

هر زمانی که به 
میدان رفتم، با 

همه وجود برای 
پرسپولیس بازی 

کردم. تمام توانم را 
در میدان صرف کردم 
تا خودم را ثابت کنم. 

خلیلی: تغییرات زیاد در هر تیم تمرکز را 
به هم می ریزد

پرسپولیس امسال 
خط حمله آتشین 

خواهد داشت

برعکــس بیشــتر بازیکنــان جدیــد و قدیــم پرســپولیس که با تیپ مجلســی و بعضاً 
با کت و شــلوار در ســاختمان باشــگاه پرسپولیس حاضر شــدند گئورگی گولسیانی 
بــا لبــاس بســیار ســاده ای کنــار رضــا درویــش نشســت و قــراردادش را امضــا کــرد. 
گولســیانی دیــروز قرارداد دو ســاله اش را امضا کرد. ایــن مدافع گرجی یک پیراهن 
و شــلوار بســیار ســاده به تن داشــت. گولســیانی لباســی به تن داشــت که احتمالاً 
هیچ کــدام از فوتبالیســت های جــوان داخلــی را نمی توانید با آن لبــاس تصور کنید!

همیــن دو هفتــه پیــش بــود کــه داود فنایــی بنــا بــه خواســته باشــگاه و البتــه 
گل محمدی از این تیم جدا شد تا طبق خواسته هواداران مربی گلرهای خارجی 
بیاید.فنایــی مثــل همــه اعضای دیــگ کادر فنی یک فصل دیگر با پرســپولیس 
قــرارداد داشــت و می توانســت شــکایت کنــد امــا ایــن کار را انجــام نــداد. فنایی 
سه شــنبه هفتــه قبــل قــراردادش را فســخ کــرد و به تیم هــوادار تهــران رفت که 

ظاهــراً یــک ســوم پرســپولیس به او پــول می دهد.

مدتــی قبــل گفتــه می شــد یــک باشــگاه بلژیکــی دنبال عبدی اســت امــا حالا یک 
تیم تازه وارد به سطح اول فوتبال پرتغال مهاجم مازنی را می خواهد. ژوزه، رئیس 
باشــگاه چاوز یا شــاوز گفته: »پیشــنهادی برای خرید مهدی عبدی ارائه کرده ایم. 
هدف اصلی ما این اســت که اســتخوانبندی تیم را حفظ کنیم، اما باید هافبک ها 
و مهاجمــان بیشــتری بــه خدمــت بگیریــم تــا در پایــان فصــل بــرای بقا، دســت به 
محاســبات جدولی نبریم.« خود عبدی اما همه چیز را به باشــگاه ســپرده اســت.

گئورگی گولسیانی داود فنایی مهدی عبدی

تیپ ساده مدافع گرجی اقدام جالب پرسپولیسی سابق چاوز بی خیال نمی شود
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از کمپ سرخ
پرسپولیس 12

 zگفت و گو

بالاخره تیم جدیدی را برای 
ساخت آینده فوتبالی ات انتخاب 

کردی.
قبــــل از هــــر چیــــز از هــــواداران 
پرســــپولیس کــــه در چنــــد ســــال 
حضــــورم، همیشــــه مشــــوق مــــن 
بودنــــد و از مــــن حمایــــت کردنــــد، 
تشــــکر می کنم. همچنیــــن از اعضای 
کادرفنــــی و مدیریتی باشــــگاه در این 
ســــال ها که موجب پیشــــرفتم شدند 
متشــــکرم. آنها بهتریــــن همکاری  را با 
من داشــــتند. از سوی دیگر، همیشه 
حس خوبی از هواداران پرســــپولیس 
گرفتــــم و آنهــــا همیشــــه در قلب من 

هســــتند.

چرا از پرسپولیس جدا شدی؟
 فوتبــــال حرفــــه ای اســــت و ایــــن 

جابجایی هــــا هــــم طبیعــــت فوتبــــال 
به شــــمار مــــی رود. هــــر بازیکنی یک 
روز می آیــــد و یــــک روز هــــم باید جدا 
شــــود. شــــرایط من به گونه ای شد که 
تصمیم به جدایی  گرفتــــم. قراردادم 
با پرســــپولیس تمام شــــده بــــود و من 
هــــم بــــه شــــکل حرفــــه ای تصمیم به 
جدایــــی گرفتــــم. با توجه به آشــــنایی 
کــــه با حمیــــد مطهــــری داشــــتم و به 
تفکرات و شــــرایط کاری او آگاه بودم، 
بعــــد از صحبتــــی کــــه با من داشــــت، 
تصمیــــم گرفتــــم در خدمــــت تیــــم 

نســــاجی باشم.
قراردادت چطور تنظیم شده؟

با قراردادی یکســــاله بــــه تیم جدیدم 
نساجی پیوستم.

در مدت حضور در پرسپولیس، 
نشان دادی که یک بازیکن 
»چندپستی« هستی. فکر 

می کنی در پرسپولیس موفق 
شده ای انتظارات را برآورده کنی؟

 مــــن هر زمانــــی که به میــــدان رفتم، 

بــــا همــــه وجــــود بــــرای پرســــپولیس 
بــــازی کردم. تمام توانــــم را در میدان 
صــــرف کردم تــــا خــــودم را ثابت کنم. 
همان طــــور کــــه گفتیــــد، در لیــــگ و 
جــــام حذفی در چند پســــت مختلف 
بازی کردم، از پســــت هافبک دفاعی 

بگیریــــد تا دفــــاع آخر.
حالا در نساجی، سهمیه 

بزرگسالان هستی یا زیر 23 
سال؟

در حــــال حاضر 22 ســــال ســــن دارم 
و در ســــهمیه زیر 23 ســــال هســــتم.

چه اهدافی در نساجی  برای 
خودت ترسیم کردی؟

 هــــر بازیکنــــی در یــــک تیــــم، اهداف 
بلندمدتــــی دارد. مــــن هــــم بــــا همه 
وجود و انگیزه به نســــاجی پیوســــتم 
تا در خدمت مردم خوب قائمشــــهر و 
استان مازندران باشــــم و بتوانم برای 
تیــــم جدیــــدم بازی های خوبــــی را به 
نمایــــش بگذارم و به معنــــای واقعی، 
در خدمت نســــاجی و خواســــته های 

تیم جدیدم باشــــم.
نساجی فصل قبل با قهرمانی 

در جام حذفی، سهمیه آسیایی 
کسب کرد. آیا می توانید 

انتظارات هواداران نساجی در 
فصل آتی را برآورده کنید؟

 مــــا ســــرمربی بــــا دانشــــی داریــــم 
کــــه از نظــــر مــــن، یکــــی از بهتریــــن 
مربیــــان ایران اســــت. بــــا کادرفنی و 
بازیکنــــان خوبــــی که داریــــم، در کنار 
حمایت هــــواداران قطعــــاً می توانیم 
خواســــته های هــــواداران را بــــرآورده 
کنیــــم. هدف گذاری کاملــــی داریم و 
قطعاً با یک ورزشــــگاه پر از تماشاگر، 
از رقبــــا میزبانــــی می کنیــــم. می دانم 
که هواداران نســــاجی، هرگز این تیم 

را تنهــــا نمی گذارنــــد.
قرار است با چه شماره ای در 

نساجی بازی کنی؟
 در رابطــــه بــــا شــــماره حرفــــی نــــزدم 
امــــا دوســــت دارم پیراهن شــــماره 8 

نســــاجی را بپوشــــم.

ناصر قراگزلو

پرســـپولیس فصل قبل و قبل تر 
از آن تیـــم وینگرها بود و معمولاً 
در دفاع های کناری و خط حمله 
هـــم بازیکنانـــی را می دیدیم که 
در اصـــل وینگر بودند اما به نظر 
می رســـد تیم فصل بعـــد یحیی 
تیـــم مدافعـــان میانـــی باشـــد. 
بـــا اینکـــه ســـیدجلال حســـینی 
دیگر قرار نیســـت بـــازی کند اما 
فعلاً پرســـپولیس شـــش مدافع 
میانی دارد؛ علی نعمتی، فرشاد 
فرجی، مرتضـــی پورعلی گنجی، 
گئورگـــی گولســـیانی، وحـــدت 

هنانـــوف و علیرضـــا ابراهیمی.
از ایـــن جمع بـــه نظر می رســـید 
علیرضـــا ابراهیمـــی در اســـکواد 
فصل بعـــد یحیی جایی نخواهد 
داشـــت و او خودش هـــم دنبال 
جدایـــی اســـت امـــا در حالی که 
بیشـــتر بازیکنـــان بلاتکلیـــف 
پرســـپولیس به تیم های دیگری 
پیوســـته اند ابراهیمـــی نـــه جدا 
شـــده نـــه خبـــری از تیم هـــای 
خواهانـــش بـــه گوش می رســـد.

ر  د قبـــل  فصـــل  هیمـــی  برا ا
شـــرایطی پرسپولیســـی شـــد که 
انتظـــار داشـــت بعـــد از بـــازی با 
الهـــلال از همـــان بـــازی هفتـــه 
اول مقابـــل فولاد فیکس شـــود 
اما اعتراض به نیمکت نشـــینی 
منجـــر بـــه بیـــرون ماندنـــش از 
لیســـت شـــد. او فقـــط در همان 
هفته هـــای چهـــارم و پنجـــم و 
ســـه چهـــار بـــازی آخر فصـــل در 
ترکیـــب اصلی پرســـپولیس قرار 
گرفـــت و در ســـایر مســـابقات 
یـــا نیمکت نشـــین محـــض بـــود 
یـــا روی ســـکو قـــرار می گرفـــت. 
ایـــن شـــرایط باعـــث شـــد کـــه او 
در فصـــل زمســـتان هـــم گزینـــه 
نخســـت جدایی از پرســـپولیس 
باشـــد اما بـــه شـــکل عجیبی در 
پرســـپولیس ماندنی شد و فقط 
در ســـه چهار بـــازی آخر فصل به 

میـــدان رفـــت.
حـــالا و در شـــرایطی کـــه خـــود 
یـــد بیشـــتر  براهیمـــی می گو ا
تیم هـــای لیـــگ برتـــر خواهان او 
هســـتند و حتی یک تیم اماراتی 
هـــم ایـــن مدافـــع را می خواهـــد 
هیچ خبری از صدور رضایتنامه 
بـــرای تیم هـــای دیگـــر نیســـت و 
یحیـــی هـــم تصمیمی دربـــاره او 
نگرفتـــه اســـت. ابراهیمی ســـن 
و ســـال بالایـــی دارد و باتجربـــه 
ره  بـــا در تی  یعا و شـــا ســـت  ا
بازگشـــتش بـــه اســـتان کرمان و 
یکـــی از تیم هـــای متمـــول لیگ 
برتری  شـــنیده می شـــود اما این 

شـــایعات هـــم جـــدی نیســـت.
بـــه هـــر حـــال پرســـپولیس فعلاً 
شـــش مدافـــع میانـــی دارد کـــه 
بایـــد دو تـــای آنها را کنـــار بگذارد 
یـــا در پســـت های دیگـــر مـــورد 
اســـتفاده قـــرار دهـــد امـــا در 
شـــرایطی کـــه بـــه نظر می رســـد 
فصـــل بـــا زوج علـــی نعمتـــی - 
گولســـیانی شـــروع شـــود و چند 
هفته بعـــد زوج پورعلی گنجی – 
گولســـیانی فیکس خواهند بود 
و فرجـــی هـــم بـــا ایشـــان رقابت 
می کنـــد، تکلیـــف ابراهیمـــی و 
هنانـــوف بـــه هیچ وجـــه روشـــن 

نیســـت.

 zیادداشت

ابهام بزرگ درباره ترافیک 
عجیب مدافعان میانی 

پرسپولیس

ابراهیمی چند 
مشتری دارد اما 

جایی نمی رود!

یحیی هافبک دفاعی 
می خواست و شریفی را 

رد کرد؟
یحیی گل محمدی در آخرین 

مصاحبه خود اعلام کرد 
نیاز به جذب یک هافبک 

دفاعی دارد و تا الان خبری 
از خرید جدید یا تمدید 
قرارداد با رضا اسدی 

نشده. یحیی در حالی 
دنبال یک هافبک دفاعی 

جدید می گردد که محمد 
شریفی جوان و انرژیک با 

سابقه یک فصل حضور 
در این تیم و حضور در 

برخی مسابقات مهم مثل 
بازی های لیگ قهرمانان 
آسیا می توانست عصای 

دست او باشد اما به شکل 
عجیبی قرارداد این بازیکن 
تمدید نشد تا مطهری روی 
هوا این بازیکن را بقاپد و 

به نساجی ببرد.
یحیی در حالی دو بازیکن 
جوانش را به نساجی داد 

که خودش تا الان فقط 
یک بازیکن جوان جذب 

کرده و شش بازیکن 
دیگر بالای 28 سال سن 

دارند و بعضاً بالای 30 
سال هستند. پرسپولیس 

در پست هافبک 
دفاعی فعلاً فقط کمال 
کامیابی نیای پا به سن 

گذاشته و میلاد سرلک را 
در اختیار دارد، در حالی 
که اگر یحیی بخواهد با 
سیستم 1-3-1-4 بازی 

کند باید چهار هافبک 
دفاعی داشته باشد و 

دو نفرشان را به میدان 
بفرستد. یکی باید از یحیی 

بپرسد چرا شریفی را به 
راحتی از دست داد؟

ZOOM

امیرمحمد قراگزلو


